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MØTEDATO: TID: STED: 

Onsdag 18.5.22 Kl.12.00-14.00 Solvang 
MØTEDELTAKERE:                                                 

Styret: 
Solveig Paulsen 
Harald Gilje 
Øyvind Paulsen 
Ingrid Oppedal 

Forfall: 
Hans Lennart Jensen 
Pia Charlotte Mæhle 

Dessuten møtte: 
Torbjørn  Haraldsen 
Margot Pedersen 

SAKSLISTEN: 
 
 

 
Sak 9/22 Konstituering av styre 
Konstituering utsettes til neste styremøte  grunnet forfall til møte 
 
Sak 10/22 
Referat fra styremøte 6.4.22 var utsendt til styre. Det var ingen merknader. 
 
Sak 11/22  Status Matservering 
Margot Pedersen hadde en gjennomgang av opplevelsen av matservering, mengde og kvalitet. Hun 
representerte øvrige beboere. Eksisterende leverandører har ikke svart til beboernes forventning på 
disse punkter. Styret arbeider videre, sammen med beboere med fokus på mer tilfredsstillende 
løsninger.  
 
Sak 12/22  Orientering om driften ved Torbjørn 
God redegjørelse av driften. Det er undersøkt mulig støtte/tilskudd på strømkostnader. Torbjørn har 
skriftlig dialog med stortingsrepresentant fra Rogaland, samt samtaler med NVE i sakens anledning. 
Ingen støtte gis til omsorgsboliger i Norge. Det sjekkes ut med Rogaland Elektro (som  har frem 
skaffet strømavtaleperm) om det blir belastet strøm på de installasjoner som er teknisk montert på 
taket av «leietakere» av antenne systemer. 
Utbedring av kloakk lekkasjer er utført. P.T. er det 5 leiligheter i str. 37-55m2 som er ledige for utleie. 
Stavanger Kommune er kontaktet i den forbindelse. 
Arbeidet med ventilasjons systemet er tildelt, og arbeidet blir igangsatt etter avtale med Torbjørn. 
 
 
Sak 13/22 Møtekalender høsten   Eventuelt 
Møtekalender  utsettes til neste styremøte  grunnet forfall til møte 
 
 
 
 
 
 
Sak 14/22 Valg av medlemmer til Legatet 
Valg utsettes til neste styremøte  grunnet forfall til møte 
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Sak 15/22 Eventuelt  
Etter forslag fra Margot Pedersen var følgende ønsket fra beboere: 
 
1: Reglement for matservering. Uklarheter om forståelse hos flere vedr. betalinger når 
daghjemsplasser benyttes.   
2: Det er ønsket en «liten brosjyre» med resyme` over praktiske opplysninger. ( Margot skulle gi 
innspill til Torbjørn) 
 
Det ble avslutningsvis fremmet ønske om et raskt styremøte før ferien. Det er derfor ønskelig at den 
enkelte melder fra til Hans Lennart om når dette kunne passe. Vi må være fleksible med tanke på kl 
slett, da flere av styrets representanter har oppgaver og gjøremål på dagtid. 
 
Avslutningsvis ble Øyvind Paulsen og Harald Gilje invitert til middag med Margot Pedersen som både 
var sosialt hyggelig, og middagen velsmakende. 
Torbjørn Haraldsen sender kopi av referatet til Margot Pedersen, og sender hennes E-post til Harald 
Gilje for fremtidige innkallinger og referat. 
 
18/5 2022 
Referent 
Harald Gilje 


